

**REFERAT AF BESTYRELSESMØDE NR. 5**  
**TORS DAG DEN 21. JANUAR 2008 kl. 18.**

Til stede: Klavs Andreassen, Lone Klamer, Kresten Valdal, Erik Jonas Pedersen, Anders Nielsen, Ole Colberg, Søren Nielsen, Jack Schytt, Ulla Maltesen, Kim Christrup og Anders Hebo.

Afbud: Nikolai Tønnesen og Mette Bjersing.  
(Mette Bjersing havde sendt kommentarer til dagsordenen. Desværre var de ikke nået frem inden mødet, men er medtaget i referatet efter hvert punkt).

Referent: Erik Jonas Pedersen.

Dagsorden.

**Pkt. 1: Siden sidst.**

Det blev besluttet, at kredsen vil deltage i 10, 25, 50,75 års jubilæer (hvert 25. år), hvis der foreligger invitationer.

Klavs Andreassen oplyste, at KBKr. indstiller Arne Jensen til medlem af Badminton 2015. Bestyrelsen besluttede at indstille Torben Lollike.

Klavs Andreassen vil lave en lille skrivelse, der omtaler klubbers mulighed for at indstille klubpersoner til SBKr.'s hædersnål med gul emalje. Skrivelsen vil blive udsendt og lagt på hjemmesiden.

Mette Bjersing skrev: *"Torben er villig til at stille op for SBKr hvis opbakning til dette"*

**Pkt. 2: Økonomi.**

Kresten Valdal gennemgik det udsendte regnskab for sæsonen 2006/07. Regnskabet udviste et underskud på kr. 72.000. Underskuddet skyldes dels et vigende medlemstal og dels et merforbrug hos USU. Bestyrelsen godkendte regnskabet, der sendes til revisorerne.

Budgettet for 2008/09 er blevet udarbejdet i samarbejde med minikassererne. De største ændringer er hos USU, hvor pris for deltagelse i individuelt SM øges med kr.10, og maksimum beløb til fællesrejser øges fra kr. 1.200 til kr. 1.400. Dommerudvalget får lidt mere end sidste år til ekstra seminarier, medens de øvrige udvalg får som sidste år. Budgettet balancerer da med kr. 0.

For at få budgettet i 0 er der i år ikke sat penge af til aktivitetspuljen, der ikke har været i brug de senere år.

Klavs Andreassen fandt det vigtigt med et 0 budget, da vi har et stort underskud på regnskabet 2006/07 og har budgetteret med et underskud på kr. 35.000 for sæsonen 2007/08.

Kresten Valdal udtrykte ønske om, at vi forsøgte at genere andre indtægter som f.eks. fra sponsorer.

Det blev diskuteret, hvorledes udvalgene kunne skaffe ekstra indtægter. F.eks. kunne USU opkræve en mindre betaling for fællestræningen.

Bestyrelsen udtrykte glæde over, at vores tilgodehavender er blevet kraftig reduceret takket være en omhyggelig opfølgning.

Budgettet blev derefter godkendt.

Det nye takstblad blev godkendt og vil blive lagt på hjemmesiden, dog ikke lønninger og diæter.

Mette Bjersing skrev: ”Regnskab 06/07:

*Vi skal have krævet det op, der mangler. Der bør foreligge redegørelser for overskridelser, så vi er klar over, hvad det skyldes alle sammen. Bredt har ikke brugt hele budgettet pga. aflyste træf.*

*MB er enig i budgetforslag.*

*Vi må erkende, at aktivitetspuljen ikke bliver brugt, og medlemstallet er vigende. Måske søger vi i indeværende år. Opfordrer til brugerbetaling i fht. tilbuddenes pris. Veteraner må i princippet selv betale.”*

**Pkt. 3: Adm. af holdturnering og kontorassistent pr. 1. juli 2008.**

Blev taget efter eventuelt, hvor Anders Hebo havde forladt mødet.

Klavs Andreassen og Kresten Valdøl holder møde med Anders Hebo d. 13.2.2008 for at forhandle ansættelsesforholdet, som aftalt i Anders Hebos ansættelseskontrakt.

Det blev nævnt at arbejdet med holdturneringen er rimeligt jævnt fordelt over sæsonen.

Mette Bjersing skrev: ”*Evaluering af timeforbrug i begge områder bør foretages, og derfra evt. en justering.*”

**Pkt. 4: HB møde den 2. februar.**

Der mangler meget materiale endnu (bl.a. budget, licens). Det vil blive udsendt til bestyrelsesmedlemmerne, så snart det modtages.

Klavs Andreassen mente, at vi skal have ændringer i vores love for, at de er i overensstemmelse med DBF's datoer for ind- og udmelding.

Mette Bjersing skrev: ”*Klubberne forstår ikke licenssystemet. Der skal megen info med ud. Samt evt. nogle eksempler.*”

**Pkt. 5: SBKr.'s repræsentantskabsmøde.**

Repræsentantskabsmødet afholdes d. 2. april 2008 i Tåstrup, kl. 19.30 (middag kl. 17.30).

Beretninger sendes til Lone Klamer og Anders Hebo senest d. 31. januar 2008.

Forslag til indstillinger sendes til Klavs Andreassen.

Udvalgene skal finde ud af, hvem der fortsætter, og evt. nye forslag til medlemmer.

Mette Bjersing skrev: ”*Vi skal undersøge hvor mange, der genopstiller i udvalget. Jeg mener, at det er Bjarne og Birgit, der er på valg*”.

**Pkt. 6: Konstituering 2008/2009, UDU.**

Lone Klamer har talt med Nicolai Tønnesen, der havde meget travlt. Lone Klamer har lovet at skaffe haller. Lillerød har tilbudt haller, hvis vi søger inden den 1. juni 2008.

Klavs Andreassen mente, at vi må arbejde på en central administration gennem DBF.

Der er stor efterspørgsel efter trænere, det fremgik således af USU's klubmøde, hvor flere klubber ønskede flere gode trænere.

Anders Nielsen mente, at mange som kalder sig trænere ikke er særlig gode og foreslog, at flere klubber slår sig sammen om trænere. Klavs Andreassen mente, at dette ville kræve et godt og ensartet undervisningsmateriale.

Kim Christrup mente, at vi skulle modernisere træneruddannelsen f.eks. med mere brug af computere. Anders Nielsen påpegede, at dette ville kræve flere penge.

Kresten Valdøl foreslog, at vi reklamerede mere for træneruddannelserne. Klavs Andreassen og Lone Klamer synes, at dette kunne gøres centralt af DBF.

Mette Bjersing skrev: ”Hvis ikke UDU ønsker repræsentation i bestyrelsen skal vi måske overveje UDU udelukkende som et aktivitetsudvalg under bestyrelsen?”

**Pkt. 7: Nyt fra udvalgene.**

**Breddekonsulenten**

Kim Christrup udleverede sin årsrapport, som han kort gennemgik.

Der var ingen tilmeldinger til inspirationskursus i Odsherred, der prøves igen i januar. Han mente, at han var oppe i mod hårde odds, idet han skulle konkurrere med DGI, der har 4 fastansatte.

Ulla Maltesen foreslog at tage fat på klubber med mindre aktivitet i stedet for de hændende klubber, hvilket Kim Christrup ikke var uenig i.

Kim Christrup udleverede evaluering for 2007 samt mål for 2008, som han kort gennemgik. Hvis nogen har gode ideer så mail dem til Kim Christrup.

Ulla Maltesen foreslog, at Kim Christrup var til stede ved DM/SM f.eks. i et lokale, hvor han kunne tale med forældre og andre, der er tilstede ved sådanne lejligheder.

Kim Christrup mente ikke, at dette var en særlig god idé, men var villig til at prøve, men med et godt udgangspunkt. Det blev aftalt at forsøge ved DM for U13 d. 5.-6. april i Ringsted.

Mette Bjersing skrev: ”Breddekonsulenten. Kim kommer med evaluering på 2007 samt plan for 2008, som bestyrelsen meget gerne må nikke af til Kim. Mit indtryk er, at der er godt gang i den og Kim er ved at få et godt netværk i klubberne.”

**SSU**

Østmesterskaberne var gået godt

Anders Nielsen fortalte kort om en klage vedrørende brug af kompressorhorn i kampen mellem Næstved og AIK. De tilrejsende tilskuere havde ikke været tilbøjelig til at dæmpe sig, og det var kun blevet værre, da de havde fået en anmodning om at dæmpe sig ned. Jack Schytt sagde, at reglerne gav referee, i dette tilfælde turneringsledelsen, ret til at bortvise vedkommende, som da efterfølgende kan indgive en klage.

**USU**

USU havde afholdt klubmøde, hvor der deltog 17 personer fra 13 klubber. Mødet havde været meget positivt, og der havde været en god debat om holdturneringen og individuelt SM.

Individuelt DM for U19 afholdes i Roskilde d. 16. – 17. februar. DM for U13 hold afholdes i Ringsted d. 5. – 6. april.

Ole Colberg gjorde opmærksom på, at der var for få U9 spillere. Mette Bjersing og Klavs Andreassen vil få det med i breddekonsulentens oplæg.

**VETU**

Østmesterskaberne gik godt. Det bør overvejes om Lolland Falster og Bornholm også skal inviteres.

Slutspillet er klart.

**BREDU**

Intet.

Mette Bjersing skrev: ”Vi har siden sidst afholdt 2 begynderCUPs (100 og 80 deltagere), lille stigning i antal klubber og tilmeldinger. Vi har afholdt et træf i Himmelev. Planlægger afvikling af træf i Nordrup d. 3/2 indtil nu 16 tilmeldte. Satsning i marts i fht. Nordvestsj. med både træf/samling og begynderturnering i samme weekend. Evt. fordelt på forskellige aldersgrupper.”

Et lille hjertesuk er, at klubberne er meget dårlige til at samle tilmeldinger pr. klub og give alle oplysninger på 1 gang ved tilmelding. Jeg skal overveje en anden form.

## **UDU**

Se pkt.: 5, ellers intet.

## **DU**

Der er kommet 6 nye dommere til i denne weekend. Nyt kursus afholdes i næste sæson. Otto Fredskilde prøver at komme til bestyrelsesmøder i klubber, hvor der ingenting sker.

Der arbejdes på at give referee flere beføjelser.

Der findes ikke flere stofemblemer til dommere. Klavs Andreassen vil undersøge om vi har flere.

## **IT**

Intet. Dato for repræsentantskabsmøde lægges på hjemmesiden.

## **Sæsonplanlægningsudvalget**

Ulla Maltesen har været til planlægningsmøde. Det er her blevet pålagt, at SM og Østmesterskaber for seniorer skal ligge på samme dato i uge 47. Anders Nielsen mente, at det var muligt at lave Østmesterskaber for alle rækker på samme dato, men at det ville være ønskeligt, hvis turneringen var point givende.

## **AU**

Intet.

## **Pkt. 8:**

### **Eventuelt.**

Næste møde d. 4. marts 2008.

**Mødet slut kl. 22.45.**

godkendt